
ÇVolem quedar-nos a Segona B i per aix� hem hagut de fer

un altre esfor�È

La tercera temporada dels garrotxins a la categoria de bronze del futbol

espanyol tampoc ha servit per rellan�ar l'equip a la par t alta. Agust� admet

que hauran de Çref lexionarÈ per� ara vol centrar tots els esfor�os en

assolir la perman�ncia.
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Qu� els va fer decidir per Santi Castillejo una vegada decideixen

que cal un canvi d'entrenador a l'Olot?

Quan vam pensar que calia trobar una alternativa a la banqueta

ten�em clar que havia de ser un bon coneixedor de la Segona B.

Castillejo t� aquesta experi�ncia i ha obtingut bons resultats en

aquesta categoria. Ens pot ajudar a assolir l'objectiu de treure'ns

dels llocs de descens.

Qu� s'hi juga l'Olot en aquestes 11 f inals que resten per acabar la temporada?

Ens hi juguem la continu�tat en una categoria a la que ens ha costat molt arribar i on ens est� costant molt

mantenir-nos-hi. Vam renunciar a buscar un entrenador en un mercat m�s proper precisament per assegurar-nos

alg� amb experi�ncia. Tenim ganes de quedar-nos a Segona B?despr�s d'una temporada en qu� hav�em fet tots

els esfor�os per arribar a una meta superior. Alguna cosa haurem fet malament i ho haurem d'analitzar. Ara hem

fet un altre esfor� per f it xar un t�cnic consolidat a la categoria que ens pugui ajudar.

L'Olot t� aquest any el pressupost m�s alt de la hist�ria?

S�. Hem sigut valents. Al f inal, passi el que passi, no se'ns podr� recriminar res. Ning� podr� dir que no ten�em

ganes de ser ambiciosos i que aquest any passessin coses bones. Ara, tamb� li dic que si b� per a l'Olot �s el

pressupost m�s alt, dins de la categoria el podr�em considerar mitj�, res a veure amb el que mouen els clubs

m�s poderosos. Nosaltres vam pensar que amb un pressupost mitj� podr�em arribar a dalt i haurem de ser

cr�tics i aprendre dels errors. Per exemple, va ser una imprud�ncia agafar com a golejador de refer�ncia Dieguito

sabent que arribava lesionat i que es trobava en ple proc�s de recuperaci�. Aix� s�, hem creat af ici�. A Olot

l'inter�s pel futbol havia desaparegut i nosaltres l'hem recuperat.

Qu� s'hi juga Joan Agust�?

El mateix que el club. L'Olot ha arribat on ha arribat amb les ganes i la ilálusi� dels 1.300 socis que som. M'hi jugo

el mateix que ells i que l'entitat.



Tot i la seva innegable ambici� a Segona B l'Olot sempre ha estat amb m�s problemes a baix que no pas alegries

a dalt. T� �nims per seguir-ho intentant?

Haver estat m�s ambiciosos que d'altres temporades i quedar-nos igual, o amb m�s problemes per mantenir la

categoria, vol dir que alguna cosa hem fet malament que haurem de recf iticar. Busc�vem un pressupost mig per

lluitar a dalt i ens hem tornat a quedar a baix. La primera rectif icaci� ha estat fer el canvi d'entrenador.

Possiblement caldr� modif icar el nivell de joc... el nostre estil, que busca fer un futbol atractiu, serveix per

formar jugadors per� quan arribem a dalt no ens acaba de funcionar en una categoria com la Segona B. Haurem

de dir que a par tir d'ara all� principal ser� lluitar i superar el rival en totes les facetes f�siques del joc. Si tinc

�nims? Ni jo ni cap directiu estem aqu� per cap ambici� personal. Quan perd l'Olot em desilálusiona igual que a

qualsevol altre af icionat. El nostre model de club �s ober t i colálectiu, un projecte de ciutat.

En cas d'un hipot�tic descens el Consell d'Administraci� actual continuaria?

Ara no toca parlar d'aix�, no toca pensar en qu� passaria si baixem a Tercera. Toca mantenir la categoria. Per�

trobo que �s molt dif icil cremar-se quan est�s al capdavant d'un club que ha passat 92 anys en categories

inferiors i tres en aquesta. No em crema, m'ilálusiona. Em podien haver cremat els quatre anys a primera

territorial per� aleshores vam demostrar que �rem persistents i seriosos, tossuts, f ins acabar por tant l'Olot a

Segona B. Com em puc cremar si hem dut el club al seu sostre espor tiu? Si despr�s ve alg� capa� de dur l'equip

a Segona A nom�s rebr� mostres de supor t per par t nostra.

La Segona A �s el somni?

Ara per ara nom�s pot ser un somni.

Dissabte hi ha un Llagostera-Girona a Segona A. S'ha imaginat un Olot-Girona en aquesta categoria?

La meva feina �s ara consolidar l'Olot a Segona B.

L'af ici� ha de ser ara m�s que mai all� que el t�pic def ineix com el jugador n�mero 12?

S�, i ja ho ha demostrat sempre. Nosaltres veiem el club com un projecte colálectiu positiu, que no es caracteritza

per f icar-se amb els �rbitres o els rivals sin� que se centra en animar l'Olot. Diumenge els seguidors s'han

mobilitzat per quedar a les 10 del mat�, fer un esmorzar, i despr�s anar al camp. Ens agrada aquest esperit. Ens

sentim identif icats amb clubs com el Ponferradina, el Mirand�s o l'Eibar.

Tots els rivals directes en la lluita per la perman�ncia han de passar per Olot.

Quan som a dalt em miro la classif icaci� del dret i del rev�s, per� quan lluitem a baix nom�s vaig par tit a par tit.

No em s� el calendari.



Qu� opina que el Bar�a hagi refet el f ilial a cop de talonari en el mercat d'hivern?

Els clubs de la LFP estan regulats econ�micament per la Lliga i tenen uns l�mits salarials. En canvi els f ilials, a

Segona B, no en tenen. Quan tots hem acabat el pressupost pot venir un club i dedicar el seu meravell�s

pressupost, que a Primera pot anar de 550 a 50 milions, a refor�ar l'equip B. Un mili� d'euros, per a ells no els

representa res.

Ho ent�n com una manera d'adulterar la lliga?

L'adultera i ens fa compet�ncia deslleial a la resta.

Es podia haver evitat la marxa de Perea?

Era inevitable. Tenia ofer tes de Segona A i no pod�em fer res. Al f inal ell va acabar triant anar al Bar�a. Es va

por tar molt b�, ens va fer un favor venint. Al f inal, tot i les limitacions, hem pogut dur a Olot gent com Carlos, Coro

i Perea.
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